

**Cancellation, absenteeism ,
or Absenteeism Policy for
Camp, Workshop, or Program
Registration**

In the case of cancellation, absenteeism, or complete withdrawal from the camp, please be aware that no refunds will be provided.

However, participants may receive replacement days at other camps or day passes equivalent to the number of cancelled days.

This policy aims to balance the needs of our organization with the interests of participants and their families.

By registering for our summer camp, parents or guardians acknowledge and agree to this Cancellation, No-Show, or Absenteeism Policy for Camp, Workshop, or Program Registration.

We appreciate your understanding and cooperation!

**Politique d'annulation,
d'absence ou de non-
présentation pour
l'inscription au camp, atelier
ou programme**

En cas d'annulation, d'absence ou de retrait complet du camp, veuillez noter qu'aucun remboursement ne sera effectué.

Cependant, les participants peuvent recevoir des jours de remplacement dans d'autres camps ou des pass journaliers équivalents au nombre de jours annulés.

Cette politique vise à concilier les besoins de notre organisation avec les intérêts des participants et de leurs familles.

En s'inscrivant à notre camp d'été, les parents ou tuteurs reconnaissent et acceptent cette Politique d'annulation, d'absence ou de non-présentation pour l'inscription au camp, atelier ou programme.

Nous vous remercions de votre compréhension et de votre collaboration !